
Geachte minister,

Ik was verbaasd toen ik hoorde dat het haas en het konijn op de rode lijst zouden komen, want dit is 
gebeurd op basis van oneigenlijke gronden.

Als u de stand van deze dieren van belang vindt dan moet u:
-Het telsysteem verbeteren (inclusief infrarood tellingen door de vrijwillige jagers) 
-De trend van de tellingen over de laatste 25 jaar beschouwen.
-Het predatorenbeheer vergemakkelijken (Vos en kraai, etc)
-Met de grondgebruikers kijken naar mogelijkheden om haasvriendelijker hun productieproces in te 
richten.
-Tevens erkennen dat afschot van deze dieren helpt bij de bedrijfsvoering van de agrariërs.

Mijn jachtakte heb ik sinds 2005. Ik heb in de afgelopen 16 jaar op het haas gejaagd in Twente, 
Zeeland, de kop van Overijssel & Zuid-Holland. Ik trof altijd zelfbewuste jagers, die de stand van het 
haas kenden en die bij de start van de jachtdag duidelijk aantalsbeperkingen voor afschot gaven.

Ik wens u objectieve wijsheid toe bij uw besluit.


